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Fødselsdagar i februar. 
Sigurd Lynge            21.02 
Jan Håvard Nytun     16.02 
Ågot Riise                 05.02 

 

 
100 % frammøte i februar: 
 

 
Frammøteprosent i februar: 67,6 
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Eg er din ven.

Så udryg tida er.

Eg har vore sorglaust barn.

Ungdomens stiglause berg

har eg klive

og smaka dei

mogne års honning.

Dagane har lyft meg opp

or svevnens brønn.

Rådvill har eg klynga meg

til noko som kunne stanse

timanes nådelause kom.

Men tida ler

og skriv sin visdom

i nettet av årer

på hendene mine

og i andletet mitt

og seier:

Eg er din ven.
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Eg er din ven. 

 

 

Så udryg tida er. 

Eg har vore sorglaust barn. 

Ungdomens stiglause berg 

har eg klive 

og smaka dei 

mogne års honning. 

 

Dagane har lyft meg opp 

or svevnens brønn. 

Rådvill har eg klynga meg 

til noko som kunne stanse 

timanes nådelause kom. 

 

Men tida ler 

og skriv sin visdom 

i nettet av årer 

på hendene mine 

og i andletet mitt 

og seier: 

Eg er din ven. 



Mandag 2.februar. 

Møtet vart åpna av president Johan Ole, og vi sang ”Blant alle lande.” 

Presidenten informerte om opptak av nye medlemmer. Det var ingen innvendinger mot 
dei foreslåtte medlemmene. 

Sverre Bjåstad har programmet for dagen, som er en fortelling og billedreportasje fra en 
sykkelferie i Provance. 

Turen er tilrettelagt av Merlot Reiser , og starter med flytur til Nice. Deretter fortsetter 
turen til Cavellion med buss der ein leiger sykkel. 

Det er 24 personer med i følget som legger ut på tur. Det sykles på snitt 3-4 mil pr. dag i 
et rimelig behagelig tempo. Det er innlagt lunch i det fri på kvar dags etappe, og en er i 
tillegg innom vinfarmer for smaking og informasjon om vinproduksjon og lagring. Stort 
sett kvar kveld tar en inn på et nytt hotell, og en følgebil sørger for at bagasjen er på 
plass på det nye hotellet når en ankommer ut på ettermiddagen. Turen ender opp i Arles 
, som er en by som er kjent for sine romertidsruiner og at maleren Van Gohg oppholdt 
seg der i lange perioder. Det har satt sitt preg på byen i form av galleri og museum. 

Her vart sykkelen innlevert og en satte seg på toget tilbake til Nice. Der vart det et 
opphold på 2 dager før en satte seg på flyet tilbake til Norge. 

Heile turen kosta ca. NOK17.000,- pr. person, og kan anbefales på det sterkeste seier 
Sverre.  

 

Mandag 9. Februar 

Møtet vart åpna av Presidenten, og etter ein kort informasjons sekvens vart ordet gitt til 
kveldens foredragsholder Johs Klungsøyr. 

Johs er formann i stiftelsen ”Vonheims Venner”, som har som formål å restaurere, 
bevare og utvikle bygdetunet Vonheim.  

Dette var heimen til Rasofiel Rise. Rasofiel Rise var lærar og la blant anna ned eit stort 
arbeid for korsongen i bygda. Han hadde kunstneriske evner og komponerte mange 
melodier, der kanskje den mest er tonen til ”Tidt eg minnest ein gamal gard” av Ivar 
Åsen. 

Rasofiel hadde ein stor barneflokk, og fleire av dei arva dei kunstneriske evnene til 
faren. 

Garen vart skjøta over på eldste sonen Randulf Rise i 1931. Randulf var som sin far 
lærar, han var organist i kyrkja og aktiv i kommunepolitikken. Han sat som ordførar i 
Hareid Kommune fra 1926 til krigsutbrotet i 1940, samt i 1945. Når tida kom at han 



ikkje vann å drive garden lenger, gav han den til Hareid Kommune saman med den store 
boksamlinga si. Kommunen skipa da til bygdetun der, og tunet er sidan brukt som 
stemnestad på 17.mai og når det er songarstemne i bygda. 

Vonheims venner er no godt i gang med å restaurere huset tilbake til sin opprinnelige 
form og standard. Det er planen at huset skal settast i slik stand at det kan nyttast til 
mindre arrangemang , og dermed bli brukt som igjen er den beste form for bevaring. 
Dette vil også kunne gi inntekter til videre drift og utvikling. For planane er mange, med 
bla. eit nytt uthus, ”Løe”, som vil fungere som kunstgalleri for billeda til kunstfotograf 
Jon Olaf , ein annen av Rasofiel søner .Der kan dei få ein fast utstilling , saman med den 
store boksamlinga. 

Johs er ein svært engasjert og nøyaktig person, og utvilsomt den rette personen til å vere 
motor i dette viktige kulturarbeidet. 

 

Mandag 16. Februar 

Det er i dag besøk på Runde Miljøsenter 

Programmet er opplagt som Intercity møte mellom Rotary klubbene i Ulstein og Hareid  

Nils Roar Hareide er leder for forskningsstasjonen og tar imot på trappa. 

Så langt så er både miljøsenteret og tilhørende leilighetskompleks en byggeplass. Det er 
planlagt å stå ferdig en gang i mai i år. Skal en få et riktig inntrykk av dette, må en ta en 
tur tilbake når det er ferdig, for dette besøket vart meir en vandring i halvferdige bygg, i 
en blanding av tussmørke eller stummende mørke. 

Runde Miljøsenter sine bygninger, som har et bruttoareal på ca 2000 m2, har en 
budsjettert kost på 40 mill. Bygningene eies av Runde miljøbygg som tar risiko og 
finansiering av byggmassen. Bak Runde Miljøbygg står private investorer og bedrifter. 

Dei byggtekniske løsningene er av dei mest avanserte og fremtidsretta mhp. 
Energiforbruk og varmegjenvinning. Det skal legges opp til varmepumpeløsning basert 
på å hente ut varme ifra sjøvann. 

I hovedbygget som skal inneholde forskningsstasjonen, skal det også vere 
konferanserom og utstillingsrom for blant anna funna fra Akerendam vraket. 

Det skal også lages natur utstilling av fugl og fiske arter. 

Senteret er utvalgt som kompetansesenter for bærekraftig energibruk fra havet. 

Det er planlagt at det skal forskes på fornybare ressurser og et lite bølgekraftverk er 
allerede utplassert i samarbeid med Tussa og svenske Vattenfall. 

Det blir spennende å følge med i fortsettelsen. Ein kan gå inn på: 



www.rundecentre.no for mer utfyllende informasjon om prosjekt som senteret er 
engasjert i. 

Mandag 23. Februar. 

Denne dagen er det programfritt, og den gode ”drøsen” gjeng rundt borda. Og som ein 
tidligere vyrd Rotarianer sa det, ”den programfrie kvelden er eit mykje undervurdert 
program ”. 


